
 

Algemene Ledenvergadering LUMC Alumni Vereniging 
Datum: 30 september 2024 

Locatie: Buruma zaal, LUMC 

 

Voorafgaand aan de ALV heeft Prof.dr. Monique Jongbloed een lezing gehouden met als titel 

”Aangeboren hartziekten; van foetale ontwikkeling tot late follow-up”. De ondertitel was 

‘Congenitale cardiologie in versnelling’. Er was ook ruime aandacht voor de afgelopen 

ontwikkelingen rond het CAHAL die zowel voor CAHAL als ook voor het LUMC goed zijn 

verlopen. 

Om 19.15 uur opent de voorzitter de Algemene Ledenvergadering 

Na een korte stilte waarin de collegae die ons in 2024 zijn ontvallen, werden herdacht, werd 

de bijeenkomst voortgezet. 

• Mededelingen 

o De vereniging telt 605 leden, lichte stijging. 

o Het gesprek met de onderwijscoördinatoren van het LUMC is prettig 

verlopen. Dit gesprek heeft nog niet geleid tot een constructieve 

samenwerking.   

o Eerder gehouden ledenenquête: geen bezwaar tegen eigen bijdrage 

dinerkosten. 

o Het door het bestuur ingezette promotiebeleid heeft niet tot ledengroei 

geleid. Het bestuur heeft daarom besloten de promotiecampagne niet voort 

te zetten in 2025. 

o De voorjaarsbijeenkomst in het Rijksmuseum Boerhaave is zeer goed bezocht 

geweest. Er waren 158 aanmeldingen. 

• Verslag van de penningmeester 

o De vereniging is financieel gezond, maar niet voor lang. Het ledental stijgt, 

maar onvoldoende om een kostendekkende begroting op te stellen.   

o  Het financieel verslag 2023 (ter inzage op de website) wordt besproken en na 

toelichting van de Kascie goed gekeurd. Het bestuur wordt decharge verleend 

voor het gevoerde beleid in 2023. 

o Gelet op de financiële staat van de vereniging worden een paar voorstellen 

voorgelegd nl.; ophogen van het bedrag voor het lidmaatschap met €5 naar € 

30 per jaar per lid en een bijdrage aan het diner. Gedacht wordt aan €25 per 

deelname aan het diner.  

▪ Beide voorstellen worden goed gekeurd. 

• Enquête 

o Uit de enquête is ook het verzoek gekomen de bijeenkomsten te 

accrediteren. Er is overleg geweest met de Boerhaave cie . De bijeenkomsten 



 
komen niet in aanmerking voor registratie via GAIA. De studenten kunnen wel 

studiepunten aanvragen. 

o Promotie bijeenkomsten 

▪ De LAV-bijeenkomsten worden altijd aangekondigd op de agenda van 

het alumni netwerk van de Universiteit, op het intranet van het LUMC, 

in de maandelijkse nieuwsbrief van het Alumni Bureau en in de 

Leidraad. 

▪ Vermeldingen in Arts en Auto, de Mare en andere Wetenschappelijke 

verenigingen zijn gezien het kostenplaatje vooralsnog niet aan de 

orde. 

▪ Het Bestuur doet daarom een klemmend beroep op alle leden de 

vereniging te promoten. Wees een “AMBASSADEUR”. 

• Toekomst LAV 

o Prioriteit 1: Ledengroei. Dat is de verantwoordelijkheid van iedereen.  

o Prioriteit 2: Financieel gezond blijven. 

o Prioriteit 3: Aansprekend programma opstellen. Op het verzoek van het 

bestuur om aansprekende sprekers aan te leveren, is slechts 1 reactie 

ontvangen. 

o Prioriteit 4: Vergroten betrokkenheid leden. Daartoe werd een oproep 

gedaan voor inzet bij de Diesviering van de vereniging.  

• Lustrum LUMC Alumni Vereniging in 2026 

o Maart 2026 viert de vereniging haar 30-jarig bestaan. Besloten is een 

Diesviering te houden.  Naast de bestuursleden hebben zich 7 leden 

aangemeld om te brainstormen en een aantrekkelijk programma op te 

stellen. 

o Details volgen. 

• Programma 2025 zo ver bekend 

o Voorjaarsbijeenkomst 25 maart. 

o Titel: Regeneratieve Geneeskunde 

o Sprekers zijn Prof.dr. Ton Rabelink(LUMC)  en Dr. Bas Trietsch (Mimetas 

BioScience park) 

• Najaarsbijeenkomst 7 oktober.  

o Spreker Prof. Dr. Frank Willem Jansen: Groene OK 

 

Rondvraag: wordt geen gebruik van gemaakt 

De voorzitter sluit de vergadering om 19.50 uur, waarna het diner aanvangt. 


